

尊敬的华夏爱迪生中文学校家长,

2025年4月6日正常上课。

时间: 1:30 - 5:20pm

地点: Edison High School (50 Blvd of Eagles, Edison NJ 08817)

◆ 一年一度的“华夏杯”智力运动会将于2025年5月4日在华夏桥水分校举行。报名项目包括围棋、象棋、国际象棋、五子棋、数独、桥牌、斗地主、升级。成人学生按年龄分组。报名表请见附件, 报名截止2025/4/14。

◆ 2025年度华夏辩论比赛南区赛事由我们爱迪生分校承办, 比赛日期为2025年4月27日。甲乙两组辩论队已经组队, 以我校中文辩论课, 争对今年辩题进行培训。请同学和家长积极准备, 赛出好成绩! 2025年辩论主题:

甲组 (7+年级)

正方: 中学校园内应禁止学生使用社交软件*

反方: 中学校园内不应禁止学生使用社交软件*

乙组 (4-6 年级)

正方: 家养宠物对小学生的生活和成长利大于弊

反方: 家养宠物对小学生的生活和成长弊大于利

◆ 家长值班每学期一次, 请按链接选择合适的时间和项目:

<https://www.hxedison.org/ParentDutySignup.html>

祝周末愉快!

校长 李晶

Dear all Huaxia Edison Families,

We have regular class tomorrow on 4/6/2025.

Time: 1:30 - 5:20pm

Address: Edison High School (50 Blvd of Eagles, Edison NJ 08817)

◆ 2025 Huaxia Cup Mind Sports Tournament will be held at Bridgewater-Raritan High School on Sunday 5/4. The tournament includes Go, Chinese Chess, Chess, Wuziqi, Sudoku, etc. Both kids and parents are welcome to sign up. Please fill out the attached registration form and submit to room 102. For questions, please contact staff members in room 102.

◆ 2025 Huaxia Debate Competition South Region competition will be hosted by our school, and the event will take place on April 27, 2025. The debate teams have been formed based on our school's Chinese Debate class and interested students. Preparation is currently underway. The 2025 debate topics are as follows:

Group A (7th Grade and above)

Affirmative: Social media apps should be banned for students in middle schools

Negative: Social media apps should not be banned for students in middle schools

*Social media apps (Social Media APP) should include Instagram, TikTok, Facebook, and other similar social media apps, but not include MS Teams or other apps used for educational and collaborative purposes.

Group B (4th-6th Grade)

Affirmative: Pet ownership is more beneficial than harmful for elementary school students' lives and growth.

Negative: Pet ownership is more harmful than beneficial for elementary school students'

◆ Parent duty is once a semester. Please sign up for the time slot that fits your schedule.
<https://www.hxedison.org/ParenDutySignup.html>

Have a good weekend!

Jing Li (Principal of Huaxia Edison Chinese School)
Email: principal@hxedison.org